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► 64 Snažím se být gentlemanem

Jako dorostenecký vicemistr republiky v běhu na 
1 500 metrů překážek snil Jan Čenský o tom, že 
bude oblékat dres se lvíčkem na prsou. Studium 

konzervatoře mu mělo přinést dost času na atletický 
trénink. Když se to dozvěděla jeho třídní profesorka 

Jaroslava Adamová, dala mu radu: „Jsi v běhu druhý? 
Tak se na to vykašli!“ Poslechl ji a udělal dobře!

▲ 501 v ráji mají strach
Všestranná, originální a umanutá 
umělkyně Kateřina Šedá se s vervou 
vrhá do projektů po celém světě. Zvou 
ji nejprestižnější galerie jako londýnská 
Tate Modern či sanfranciská SFMOMA. 
V tuzemsku už získala výtvarnou 
Cenu Jindřicha Chalupeckého, literární 
Magnesii Literu či ocenění Architekt 
roku. Její neobvyklé akce, které mají 
vytrhnout lidi z letargie, vyvolávají vlny 
uznání, ale i nevole.

22 Hradčany Krkonoš a jejich šéf
Luční bouda - vedle níž v rašeliništi pramení Bile Labe, odkud je to na 
vrchol Sněžky jen 3,7 km - nabízí ubytování ve výšce 1 410 m n. m„ nejvýše 
v Česku. Stanislav Beneš kvůli ní opustil ředitelskou židli v renomované 
firmě a se svou společnicí Klárou Sovovou ji koupili. Jak vypadá život i byznys 
v nejproslulejší chatě na hřebenech Krkonoš?

▼ 36 Sen čeřený v kalném Labi
Žene ho olympijský sen. I v době, kdy se teplota vody 
pohybuje kolem nuly, on ukleká do kanoe a přidává 
v kalném Labi další a další tréninkové kilometry. 
Dvojnásobný mistr světa v rychlostní kanoistice Martin 
Fuksa je neskutečný dříč a jeho nynější cíl je jasný: uspět 
na olympiádě v Tokiu v roce 2020. „Mým motorem je 
sbírání medailí!“

▲ 58 Nemám rád kompromisy
Herectví se profesionálně začal věnovat až před třicítkou. Do 
divadla nastoupil poté, co slibně se rozvíjející kariéru ve vinařské 
firmě vyměnil za pozici redaktora Českého rozhlasu a i tu pověsil 
na hřebík. Dnes Petr Batěk dělá to, po čem toužil, a vychutnává si 
znovu nalezený domov na samotě, kam se přestěhoval loni v létě.


